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� En el cas que CiU no es
presenti al municipi de
Cruïlles-Monells-Sant Sa-
durní de l’Heura, podria
haver-hi alguna variació
que no se sap ben bé en
quina direcció podria fer
decantar la formació del
govern municipal. El que
sí que tenen clar totes les
formacions (JPM, ERC i
PSC), és que continuaran
treballant per aconseguir
el tancament de l’aboca-
dor de Vacamorta. «Per-
què estem totalment en
contra d’aquest abocador
imposat», han contestat
els tres partits, que ja han
confirmat la candidatura a
les pròximes eleccions
municipals. I és que la
conselleria de Medi Am-

bient de la Generalitat ha
presentat un contenciós
perquè l’abocador no es
tanqui. En aquests mo-
ments sembla que el pro-
nunciament final del Tri-
bunal Superior de Justícia
pot tardar uns 3 anys. Els
tres partits esperen que
abans que s’acabi aquest
pròxim mandat, el Tribu-
nal Suprem ratifiqui la se-
va decisió. Això facilitaria
que es pogués recuperar el
creixement de les zones
extractives de la matèria
primera per a la indústria
de la ceràmica. D’altra
banda, poder posar en
marxa l’Agenda 21, repre-
sentarà moltes possibili-
tats pel municipi ja que
tindrà dret a unes subven-
cions que fins ara no tenia.

1999 2003

Composició de l’Ajuntament

Cens: 887

Alcalde:
Ramon Nadal Colls (JPM)

CiU 2
132

ERC-AM 2
177 PSC-PM 2

146
JPM 3

183

Cens: 881

Alcalde
 Antoni Mallorquí Ruiz (CiU)

PSC-PMC 4
246

CiU 5
322

En espera de si finalment
CiU presenta candidatura,

ERC, PSC i Junts Pel
Municipi, ho tenen clar

l’anàlisi de Cruïlles-Monells

JOSEP BOFILL BLANC

ELS CANDIDATS

LES CLAUS

L’abocador de Vacamorta
� El caball de batalla

continua sent
l’abocador ja que tot i
que el TSJC en va
ordenar el tancament,
la conselleria de Medi
Ambient de la
Generalitat i la
Plataforma Alternativa
han presentat un
recurs.

Tornar a la normalitat
� Coneguda la realitat

de la tramitació per
aconseguir tancar
l’abocador, acabar de
gestionar que les
ferides obertes al
poble es vagin tancant,
i, de mica en mica,
anar recuperant la
normalitat de les
relacions veïnals.

SALVI CASAS CAMPS (ERC)
� 35 anys. Arquitecte tècnic. Primer tinent

d’alcalde des del 2003 ja que el seu grup
forma part de l’equip de govern. És la
segona vegada que es presenta.

RAMON NADAL COLLS (JPM)
� 55 anys. Tècnic superior en prevenció

de riscos i graduat social. Alcalde des
del 2003. Des de jove sempre ha
participat en activitats associatives.

MARISOL BULLICH TIÓ (PSC)
� 53 anys. Treballa d’administrativa en la

seva empresa familiar. Durant els dos
primers anys d’aquest mandat va formar
part de l’equip de govern.

� –Entra de nou en po-
lítica?

–«Sí»
–Per què ara?
–«Vaig ser, durant deu

anys, delegat sindical a
Veterinària, al Departa-
ment de Salut, i ara el PSC
m’ha proposat ser cap de
llista. El PSC sempre m’ha
agradat i vaig pensar que
ara és un bon moment tant
familiar com laboral i per-
sonal per ser-ho.»

–Quines propostes té
si entra al govern?

–«El nostre programa
gira a l’entorn d’un eix
principal que és la partici-
pació ciutadana, comen-
çant pel pressupost partici-
patiu. És la manera en què
realment la gent pot deci-
dir quines prioritats té i
d’aquesta manera adequar
els recursos a les necessi-
tats. A partir d’aquí ja pen-
ja tot el programa. Volem
fer també política de pro-
ximitat, i administrar els
béns públics d’una manera
transparent i participativa.
També dirigir l’Ajunta-
ment pensant a donar un
servei de màxima qualitat,
amb una bona organitza-
ció per resoldre el dia a dia
amb eficàcia.»

–De què discrepa de
la gestió del govern de

l’Entesa?
–«Em vaig concentrant

en la política mirant de no
discrepar. No ens dedi-
quem a fer crítica; sí a fer
un treball nou i diferent.
No hi sóc per criticar.»

–El centre cultural i la
nova llar d’infants han
estat motiu de polèmi-
ca?

–«La llar d’infants,
anant bé, ja hauria d’estar
feta, i el centre cultural en
teoria potser hauria d’estar
fet o adjudicat, si més no.
En els temes de grans in-
fraestructures o de grans
despeses, la participació
en els pressupostos farà
minimitzar la polèmica
perquè serà el mateix po-
ble qui dirà quina prioritat
té.»

–L’Entesa, després de
governar durant dos
mandats, s’ha desfet.
Acceptaria formar un
nou govern d’Entesa?

–«Fins que no sapiguem
els resultats de les elec-
cions no podem dir què fa-
rem. Hem preparat una ac-
ció de govern per gover-
nar, amb un equip que cre-
iem que és bo, el millor
que hem pogut preparar, i
amb ganes de fer-ho bé.
Llavors plantegem una ac-
ció de govern, d’entrada.»

–Ha pensat a imposar

condicions per formar-
lo?

–«De pactes preelecto-
rals no n’hi ha, no n’hi ha
hagut cap i passades les
eleccions s’haurà de veu-
re. La diversitat és molt
gran.»

–Cal evitar que CiU
torni al govern?

–«Insisteixo, hi som per
construir i no per destruir.
No cal evitar res, s’ha de
treballar des del poble.»

–Seguirà la línia de la
seva antecessora, Mont-
se Pla?

–«La Montse és una re-
gidora socialista i la seva
ideologia es la mateixa de
l’Agrupació, del partit,
dels independents i afi-
liats. Forma part de la llista
i hi ha sintonia.»

–Li està bé el pla ge-
neral o el canviaria?

–«Hi ha coses que es po-
den millorar.»

–Com ara?
–«Falten alguns espais

per a equipaments..., però
amb el pla que hi ha es pot
treballar.»

–Se sent novell en po-
lítica?

–«Sí, sí, sí. No és que
m’hi senti, és que ho sóc.
El que he fet aquest any ha
estat formar-me moltíssim
per tenir els màxims co-
neixements.»

El cap de llista socialista explica el seu programa i la línia a seguir, i
rebutja pronunciar-se sobre possibles pactes

«El nostre eix principal és la
participació ciutadana»

Jesús Torrent. ALCALDABLE DEL PSC A LLAGOSTERA

MONTSE BARRERA

� Veterinari per vocació. Natural de
Caracas (Veneçuela), Jesús Torrent té 46
anys i en fa 21 que viu a Llagostera. És ve-
terinari «per vocació», i exerceix al De-

partament de Salut de la Generalitat. Diu
que creu en el treball en equip i en les per-
sones, i entre les seves aficions hi ha el
submarinisme. / M.B.

SANTA COLOMA DE F.

ERC fa una
enquesta
telefònica a més
de mil veïns
� La candidatura d’Es-
querra Republicana de
Catalunya (ERC) a
Santa Coloma de Far-
ners està completant el
programa amb les apor-
tacions rebudes a partir
d’una enquesta efectua-
da a un total de 1.034
veïns d’aquest munici-
pi. La consulta s’ha fet
durant els mesos de fe-
brer i març i s’ha for-
mulat una única pre-
gunta als interlocutors:
«Què considereu que
cal millorar o canviar a
Santa Coloma?» Se-
gons explica l’alcalda-
ble republicà, Xavier
Bruset, que ha fet per-
sonalment una part de
les enquestes telefòni-
ques, «la fórmula ha es-
ta molt ben rebuda pels
veïns». Dels resultats
de l’enquesta, que en-
cara no s’han donat a
conèixer, el candidat
n’ha tret una primera
conclusió: «No sé qui
pot dir que la gent passa
o que no li interessa el
seu municipi.» Les
principals demandes
recollides passaran a
formar part del progra-
ma electoral republicà
per a les eleccions del
27 de maig. / EL PUNT

PLANOLES

Josep Fernández
serà el nou
candidat de CiU
� L’enginyer informà-
tic Josep Fernández, de
48 anys, serà el nou cap
de llista de CiU a l’al-
caldia de Planoles. En
una nota de premsa, el
candidat convergent
sosté que cal continuar
amb la promoció turís-
tica del municipi, «però
també, que cal incenti-
var i oferir possibilitats
a les persones, sobretot
a la gent jove, que deci-
deixi establir-se a Pla-
noles». Fernández as-
segura que està confec-
cionant una llista molt
renovada «amb la in-
tenció de continuar la
tasca realitzada per
l’equip de govern en-
capçalat per Lluís Ro-
dríguez». Precisament
Rodríguez, l’alcalde
sortint, també anirà a la
llista convergent. / EL

PUNT
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